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Abstract (en)
A fibre web (4) is transported by belts (2, 5) passing round rollers (32 to 43, 60 to 69). Some of these rollers are carried by main carriages (10,
14) movable to and fro above an apron (8) which is displaced parallel to the axes of the rollers and which receives the web (4) in the form of a lap.
Auxiliary carriages (16, 18) are provided for keeping the length of travel of the belts (2, 5) constant in spite of the to-and-fro movements of the main
carriages (10, 14). Each main carriage (10, 14) is connected to an auxiliary carriage by coupling means (92, 96) which are less extendable than the
belts (2, 5) and which are arranged so as to be made live under the action of the means (84, 88) for driving the carriages. The invention is used in
the production of nonwovens. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un voile de fibres (4) est transporté par des tapis (2, 5) contournant des rouleaux (32 à 43, 60 à 69). Certains de ces rouleaux sont portés par des
chariots principaux (10, 14) mobiles en va-et-vient au-dessus d'un tablier (8) qui se déplace parallèlement aux axes des rouleaux et recueille le voile
(4) sous forme d'une nappe. Des chariots auxiliaires (16, 18) sont prévus pour maintenir constante la longueur des trajets des tapis (2, 5) malgré
les va-et-vient des chariots principaux (10, 14). Chaque chariot principal (10, 14) est relié à un chariot auxiliaire par des moyens d'accouplement
(92, 96) moins extensibles que les tapis (2, 5) et disposés pour être mis en tension sous l'action des moyens d'entraînement (84, 88) des chariots.
Application à la fabrication des non-tissés. <IMAGE>
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